
 
 

Besluitenlijst Commissie Samenleving 2018-2022 
Datum 03-12-2019 
Tijd 19:30 - 22:00 
Locatie Raadzaal 
Voorzitter R.A. Teunissen 
Aanwezigen Commissie: Dhr. Ok, mevr. Ilhan, dhr. Engels, mevr. Jansen, mevr. L. van der 

Velden, mevr. Harmsen, dhr. Lombarts, mevr. D. van der Velden, dhr. De Winkel, 
dhr. De Nooij, mevr. Voetdijk, dhr. Van Merwijk 
College: wethouder Winters, wethouder Van Dellen 
Inspreker: dhr. Bode 

Toelichting  
 

  
1 
 

Opening en vaststellen agenda 
De voorzitter opent de vergadering, de agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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Inspraak 
Dhr. Bode spreekt in naar aanleiding van sponsorloop: alle hens aan dek. 
Zijn inspraaktekst is te raadplegen bij de agenda. Hij vraagt de gemeente om 
organisatorisch en eventueel financieel een bijdrage te leveren.  
 
De commissieleden suggereren dat de inspreker in gesprek gaat met het college voor 
organisatorische ondersteuning.  
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Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 
De commissie besluit de besluitenlijst van de vorige vergadering vast te stellen. 
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Vaststellen termijnagenda en lijst toezeggingen en moties 
De commissie besluit de termijnagenda en lijst toezeggingen en moties vast te stellen. 
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Raadsvoorstel verordening Voorzieningen Huisvesting Onderwijs Zevenaar 2020 
(Z/19/325525) 
De raad wordt voorgesteld om: 
1. de Verordening Voorzieningen Huisvesting Onderwijs Zevenaar 2020 vast te stellen. 
 
Commissie 
De commissieleden stellen onder meer vragen en maken opmerkingen over: 
- de afschrijvingstermijnen voor schoolgebouwen en het feit dat deze 60 jaar bedragen, 
wat volgens sommige fracties een te lange periode is; 
- het feit dat op een drietal punten in de verordening geen overeenstemming is bereikt 
in het overleg met de schoolbesturen; 
- de wijze waarop is omgegaan met de input die de fracties hebben gegeven tijdens de 
consultatie; 
- het feit dat de door de VNG voorgestelde verhoging van de normvergoedingen niet 
wordt doorberekend in de algemene uitkering die van het rijk wordt ontvangen. 
 
College 
De portefeuillehouder reageert op de inbreng en beantwoordt de gestelde vragen. De 
relatie met de schoolbesturen op dit moment is goed, ondanks het feit dat er over een 
drietal punten geen overeenstemming is bereikt. De 60 jaar afschrijvingstermijn is in 
overeenstemming met de afschrijvingstermijn op eigen gebouwen van de gemeente, 
aan het onderhoud worden ook dezelfde eisen gesteld.  
 
Conclusie 
Het voorstel wordt als bespreekstuk doorgeleid naar de raadsvergadering. De fractie 



 
 

van Sociaal Zevenaar geeft aan dat zij eerst nog het gesprek van raadsleden met het 
bestuur van LiemersNovum wensen te voeren, waardoor het nog geen hamerstuk kan 
zijn. 
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Raadsvoorstel Verordening materiele financiële gelijkstelling onderwijs Zevenaar 
2020 (Z/19/325528) 
De raad wordt voorgesteld: 
1. De Verordening materiele financiële gelijkstelling onderwijs Zevenaar 2020 vast te 
stellen. 
 
Conclusie 
Het raadsvoorstel wordt als hamerstuk doorgeleid naar de raadsvergadering. 
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Raadsvoorstel beschikbaarstelling krediet voor huisvesting de 
Bem/Sterrenschool 2020 (Z/19/340826) 
De raad wordt voorgesteld om: 
1. Het benodigde krediet voor de eerste inrichting onderwijsleerpakket en meubilair 
voor 2 groepen van de basisschool de Bem beschikbaar te stellen, zoals opgenomen in 
het concept huisvestingsprogramma 2020, ter grootte van een bedrag van € 29.232,00. 
2. Het benodigde krediet voor de huisvesting van de Bem/Sterrenschool beschikbaar te 
stellen, zoals opgenomen in het concept huisvestingsprogramma 2020, ter grootte van 
een bedrag van € 2.800.000,00. 
3. Het structurele jaarlijkse budget voor het gymvervoer met € 20.000,00 te verhogen. 
Voor de periode van 20 jaar gaat het om een totaal van € 440.000,00. 
4. Een krediet ter hoogte van € 560.000,00 als financiering voor de huisvesting van de 
kinderopvang beschikbaar te stellen om (I)KC vorming mogelijk te maken. 
5. Een krediet ter hoogte van € 300.000,00 beschikbaar te stellen voor het doen van 
verkeersaanpassingen in de nabijheid van de schoollocatie. 
 
Conclusie 
Het raadsvoorstel wordt als hamerstuk doorgeleid naar de raadsvergadering. 
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Raadsvoorstel beschikbaarstelling krediet Planontwikkeling OBS De Carrousel 
en De Maatjes te Zevenaar 
De raad wordt voorgesteld: 
1. Om het krediet, zoals opgenomen in de Kadernota 2018 – 2022, te weten € 
1.626.000 beschikbaar te stellen ten behoeve van de onderwijsvoorziening OBS De 
Carrousel, de aanpassing van een gedeelte van De Maatjes en de aanpassing van het 
buitenterrein. Daarnaast een aanvullend krediet van € 254.261 beschikbaar te stellen 
en de kapitaallasten van het aanvullend krediet te dekken uit de vrijgevallen huurlasten 
en de inkomsten van verhuur van één van de klaslokalen aan HumanKind. 
2. Het krediet, inclusief aanvullend bedrag, groot € 1.830.261, op voorschotbasis 
beschikbaar te stellen aan de bouwheer (te weten LiemersNovum) en een bedrag, 
groot € 50.000, te reserveren voor proceskosten. 
 
Conclusie 
Het voorstel wordt als hamerstuk doorgeleid naar de raadsvergadering. 
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Raadsvoorstel aanvraag Vangnetuitkering 2019 (Z/19/343302) 
De raad wordt voorgesteld: 
1. In te stemmen met de genomen maatregelen van het college om het tekort op het 
bijstandsbudget in 2019 terug te dringen; 
2. De aanvraagprocedure voor de vangnetuitkering 2019 op te starten. 
 



 
 

Commissie 
De commissie stelt onder meer vragen en maakt opmerkingen over: 
- dat de nieuwe verdeelsleutel van het rijk voor het BUIG budget, die ongunstig is 
uitgevallen voor Zevenaar; 
- dat de resultaatafspraken die zijn gemaakt met de RSD worden, op de aantallen voor 
de uitstroom na, gehaald; 
 
College 
De portefeuillehouder (Winters i.p.v. Elfrink) reageert op de inbreng van de commissie. 
 
Conclusie 
Het raadsvoorstel wordt als hamerstuk doorgeleid naar de raadsvergadering. 
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Stand van zaken Sociaal Domein 
College 
De portefeuillehouder geeft een update over de taskforce sociaal domein die is 
ingesteld naar aanleiding van de uitkomsten van het BDO rapport. Er is een extra 
informatieavond  voor de raad gepland op 11 december, en ook de reguliere op 8 
januari wordt (gedeeltelijk) ingevuld met dit onderwerp. Op 8 januari kunnen technische 
vragen bij de beleidsvisie worden gesteld.  
 
Commissie 
De commissie vraagt of er nog steeds voldaan wordt aan het tijdspad zoals geschetst 
in het plan van aanpak van BDO. 
 
College 
De portefeuillehouder geeft aan op deze vraag met een toelichting te komen tijdens de 
bijeenkomst op 11 december. 
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Punten van orde commissie 
Er wordt geen gebruik gemaakt van het punt van orde. 
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Mededelingen portefeuillehouders 
Wethouder Van Dellen: 
- inzake voortgang Hal12, in aanvulling op wat hij eerder meldde in de 
raadsvergadering, geeft hij aan dat er inmiddels een gesprek is geweest met het 
filmhuis en dat het streven is om in maart/april de huurcontracten te tekenen. Ook is er 
een oriënterend gesprek geweest met Ataro BV over of zij met de partners invulling 
zouden kunnen geven aan het beheer en de exploitatie van een deel van de hal. 
 
Commissie 
- er wordt gevraagd waarom er destijds voor gekozen is om filmzalen te bouwen in 
Hal12, terwijl er geen sprake was van definitieve contracten? 
 
De wethouder geeft daarom aan dat er intentieovereenkomsten zijn getekend, maar 
dat aan de invulling van de huurcontracten eerder gewerkt had moeten worden. Er 
wordt nu hard gewerkt om dat zo snel mogelijk op een juiste wijze te doen. 
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Rondvraag 
1. De fracties van de PvdA en de SP hebben vooraf een rondvraag ingediend inzake 
Mantelzorgcompliment. De vraag is te raadplegen als bijlage op de agenda. 
 
College 
Wethouder Winters geeft aan dat gekeken wordt hoe vorm te geven aan het 
compliment en de wijze van waardering voor 2020. Daarbij wordt rekening gehouden 
met de taakstelling die vanaf 2021 is opgelegd. Daarbij geeft hij aan dat de waardering 
wat het college betreft tot uiting komt in het knooppunt mantelzorg en het budget voor 
preventieve mantelzorgactiviteiten. 
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Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 20.45. 
 
Zevenaar, 
Namens de Agendacommissie, 
Sofie de Boer, commissiegriffier 
 
 

 


